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Haburová: 

Ako viete v januári 2011, keď sme nastúpili do funkcii bol zvolený výbor pre Milhostov a my 

v podstate sa schádzame minimálne každý mesiac. Teraz od nového roku sme odovzdávali aj 

zápisy atď. V materiáloch nikdy nevidím žiadny výstup, ako po rokovaní tohto výboru. Len 

by som chcela vedieť, ako sa s týmito našimi zápismi narába a ako sa s nimi pracuje. Chcem 

teda najmä s tou poslednou správou zo 6. februára, keď som dala do požiadavky za výbor, aby 

tie naše povodne, ktoré nás postihli hneď  začiatkom roka, že či budú riešené nejakým 

spôsobom alebo nie, pretože ľudí to veľmi zaujíma. Tak na toto by som poprosila, aby ste mi 

dali odpoveď.  
 

 

Ing. Kolesár: 

Po udalostiach zo začiatku roka týkajúcich sa povodní v oblasti Milhostova bola situácia 

zhodnotená i priamo na mieste a táto situácia bude riešená v rámci pripravovaného projektu 

na zadržiavanie vôd v prírode, resp. v urbanizovanej zóne mesta s názvom „Trebišovské vody 

pre ľudí“. Pripravujeme takýto projekt s ktorým sa budeme uchádzať o podporu z externých 

zdrojov, najmä z Nórskeho finančného mechanizmu. Kým ale celý proces prebehne, to nejaký 

čas potrvá, preto zatiaľ bolo pripravované aspoň krízové riešenie, ktoré by odvodnilo z toho 

rohu ulíc, kde bola tá najväčšia vodná plocha, ktoré by odvodnilo vodu do kanála, ktorý 

potom odvádza vodu ďalej smerom ku Trnávke a na čerpaciu stanicu. Informácie, resp. 

materiály z rokovania výboru MČ Milhostov nie sú zakladané, aj keď nie sú predkladané 

mestskému zastupiteľstvu, keďže výbor nie je komisiou ale zaoberá sa  nim, resp. v nich 

uvedenými podnetmi vedenie mesta a samozrejme odborní zamestnanci mestského úradu.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
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